

Referat bestyrelsesmøde 11. 06.2025

Pkt. 1. Opfølgning af referat:

Bestyrelsesmøde 07.04. 2025 – vedrørende lån af lokale i Thy Hallen, så er det gratis, men vi må ikke selv have kaffe og kage med.

Pkt. 2. Indgået post:

DIF: DIF Kommunalvalgsus. 2025.

DOF: Invitation til workshop. Spørgeskema om udvikling I DO-F. Klubmåling - Lone har besvaret den. Strategioplæg til klubledermøde i Nord. DOF har brug for hjælp til at afvikle DM KO i forbindelse med DM ugen i Aalborg

Nordkreds: Indbydelse og dagsorden med bilag Klubledermøde2/2025.

Thisted kommune: Nyt fra Thisted Fritid maj 2025. Medlemstilskud 2024. Kan en robot hjælpe dig i foreningsarbejdet. Gratis kursus.

Nationalpark Thy: Mulighed for markedsføring af arrangementer.

Aalborg OK: Vil I hjælpe til KO-sprint. Vs. bestyrelse og Ole, der har rundsendt. .

Invitationer: O-ringen. 20.-26. juli 2025 i Jönköping. Trois jours de Belgique 7. – 9. juni 2025

Pkt. 3. Meddelelse fra udvalgene.

Kassereren:

Har deltaget i gratis kursus om brug af robotter i foreningsarbejdet. Kan ikke bruge det i forbindelse med regnskab. Det kan bruges i forbindelse med fundraising, hvis man bruger klubbens mailadresse til oprettelse. Der skal indtastes oplysninger om klubben. Fik at vide, at man skal være kritisk overfor de oplysninger, der kommer ud.

Vi har fået 1 nyt medlem, der har været 2 udmeldinger. Har overset en regning fra Thy Hallen i E-boks, der kom en rykker. Medlemstilskud fra kommunen til medlemmer under 25 år er på 2400 kr.

Vi har tjent 2000 kr på NJ Stafet.

Økonomien er som den plejer på nuværende tidspunkt af året.

Træningsudvalget:

Er i gang med planlægningen af efterårssæsonen, skovtilladelserne er på plads.

Jens Laudrup er kommet med et forslag om, at afholde et medlemsmøde omkring banelægning, så vi kan få gode og spændende træningsløb. Vi planlægger et møde i efteråret. Der kommer et opslag på hjemmesiden, med tips til, hvor man kan hente inspiration og gode tips som banelægger.

Bladudvalget/PR:

Er i gang med planlægning af næste nummer af Opfanget, udkommer i juli måned. Har planlagt at skrive noget om Bøgsted Rendes historie gennem tiden. Spørger NPT om tilladelse.

Ungdom og uddannelsesudvalget:

Træningsløbene mandag/tirsdag fungerer rigtig godt, så vi fortsætter juni ud, og starter op igen efter sommerferien. Er imponeret over fremmødet. Konceptet med at samle poster ind fra lørdagens klubløb, kan godt være en udfordring, da ikke alle løber lige hurtigt. Prøver at finde på nye tiltag til træningsløbene, så det er spændende at deltage.

Pkt. 4. Evaluering Sponsorløb 3. maj og Nordjysk Stafet 29. maj:

Sponsorløb – ikke den store succes, men for klubbens medlemmer var det en god dag, da næsten alle løbere fik en individuel bane. Jane har sendt en mail til Lars Riis, Elsk, omkring at være kortsponsor. Han takkede nej, men ville godt samarbejde omkring et arrangement senere.

NJ Stafet – En fin dag, på trods af det lave antal deltagere. Det var ærgeligt at Sportigans logo manglede på Vilsbøl kortet, da de jo er kortsponsor for netop dette kort.

Pkt. 5. Nyt tidtagningssystem:

Bestyrelsen har besluttet at investere i Sportident, og Ole fortalte lidt om hvordan udvalget er nået frem til hvad og hvor meget der skal købes. Der er indhentet tilbud fra Mogens Jørgensen, Østkredsens Venner / Sportident, som står for salget i Danmark. Udvalget og især Ole har lavet et stort arbejde.

Lone og Kristian har søgt midler fra Sparekassen Thy fonden og Friluftsrådets lokal pulje - vi afventer svar, som kommer sidst i juni måned.

Pkt. 6. Copyright Agent A/S- Brud på ophavsretten:

Vi er blevet kontaktet af Copyright Agent A/S, omkring uretmæssig brug af et billede i et klubblad i 2019. En svensk fotograf har taget billedet, og da vi ikke har spurgt om lov til at bruge billedet, kræver de 6038 for uretmæssig brug. Ole har haft en lang korrespondance med dem på mail og telefon og han har opnået forlig på 5.000 kr. i stedet for 6.038 kr.

Efterfølgende har Susanne støvsuget alle gamle numre af opfanget for evtuelle ulovlige billeder, så vi ikke kommer i den samme situation en gang til. Selve billedet, og eventuelle andre billeder er herefter fjernet fra de numre af Opfanget der ligger på hjemmesiden.

Pkt. 7. Klubledermøde 2/2025 den 3. juni:

Jane og Lone refererede fra mødet, der mest handlede om DOF's strategi med henblik på at få flere medlemmer, og at få flere deltagere til de åbne løb.

Terminslisten blev også gennemgået, og vi skal afholde 2-3 divisionsmatch i 2027.

Pkt. 8. Åbne løb:

2026: Klitløb 9. august i ??

Nordjysk dag 25.10. 2026 i Vandet. Bjarne er banelægger, Hermann banekontrol, Susanne Stævneleder og Jane stævnekontrol

2027: Divisionsmatch for 2. og 3. div. i april i Bøgsted Rende??. Banelægger??

Pkt. 9. Næste møde:

Onsdag den 17.09.2025 hos Susanne.

Pkt. 10. Evt: